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Číslo 20.  Zdarma, děti do 10 let 50% sleva 14. prosince 1999
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Vážení nedočkavci
Také odpočítáváte poslední hodiny tohoto

u? Připravujete se na počítačovou krizi? Jste
dzásobeni potravinami, energií a léky.

Nezapomeňte však, že konec tohoto tisíciletí je
příští rok. Není pochyby, gregoriánský kalendář
ednoznačný, milénium začíná ruku 2001. Jestli že

 se však měla vaše budoucí oslava Nového roku
d tíhou těchto faktů jen trochu zmenšit,
omeňte na ně. Jen doufám, že se tu po Novém
e všichni ve zdraví sejdeme. Abyste nedopadli
o Jarin, který jel jednou takhle po půlnoci na
vý rok v pyžamu na běžkách po sjezdovce z Lysý
ry dolů, protože na chatě již nebylo co vypít.

Já bych Vám chtěl za celý výbor oddílu popřát

Šťastné a veselé Vánoce a
zký Nový rok a mějte se fajn.

Pavel Drbal

Akce a zájezdy pořádané v nejbližších
termínech:

8. 1.
Nácvik eskymáků v Suchdole

15. - 16. 1.
Zájezd na hory - Vrchlabí

29. 1. – 6. 2.
Zimní tábor TOM – Vítkovice

5. 2.
Nácvik eskymáků v Suchdole

12. – 13. 2.
Zájezd na hory - Rynoltice

4. 3.
Nácvik eskymáků v Suchdole

Srdečně Vás zveme na

Vánoční besídku
Pořádanou dne 22. 12.1999.

Pro děcka z Tom od 16 hodin,
Pro starší a zasloužilé členy od 19:30hod

v klubovně loděnice.
Přijďte, společně si zazpívejte, obdarujte dárky

své kamarády a přineste ochutnat něco málo
cukroví, které se peče u Vás doma.

Podávat se bude tradiční nápoj – svařák.   



Stalo se

Brigáda Žernovka 1999
 Bylo nebylo, jednou sobota ráno a my jsme jeli na

Žernovku. Půl hodiny jsme čekali na to než otevřou obchod,
pozorujíce čilého vietnamčíka, který rozbaloval svůj krám
z „banánových“ krabic. Po nákupu, při kterém jsme ztratili žeton
z košíku, jsme šli na stanovené místo, kde po dlouhém čekání jsme
se sčuchli s Červinkou. Červinka není lecjaké zvíře, je to náš nový
inženýr hajný Robátko. Pan hajný Čepl je na zasloužilém
odpočinku ve své hájovně. Po deseti letech bylo konečně krásné
počasí. Celou sobotu svítilo slunce a vůbec bylo moc a moc hezky.
Také se musíme zmínit o tom, že s námi jeli Sluníčka: Míša a
Káča Dvořákovic, teda Jandovic, Jirka Petrák a Jindra Dvořák
s dědkem Jónem (spící pannou).

Naše práce: opravit (zprasit) studánku (Pavel) a tím „zničit“
pitné zdroje, stahávat a pálit dřevo, plašit zajíce a kance
v oplocence (lesní školce), opravit plot oplocenky (lesní školky).

Moc jsme nepracovali, hlavně dědek který stále spal
(chrápal). K obědu jsme snědli svačinky od maminky a od pana
vedoucího buřty. Po jídle přišel Tomáš, Drbža a máma
Mahringová. Jako tradice se ztratily batohy, které vylezli na
stromy. K večeři byla polévka (písmenko – francouzská), co
nejedli s dětmi, měli něco jiného. Jako druhé jídlo byly špageti
s kečupem osolené vysomrovanou solí. Vše nám uvařila služba
Martin a Tom. Teď se chlubí, že uvařili dobrý čaj. Ráno ke snídani
byl čaj se sýrem. Práce byla stejná jako včera. Občas poprchávalo,
jinak byl hezký a slunný den. A kdo tu byl: Pavel Kárník s Evou
která odjela v sobotu večer, Martin Major, Tomáš Mahring, Honza
Matoušek, Dan Krahulec, David a Lucka Mertovi, Ájík, Irena,
Zajíc, Radek, Humpa, Petr Zavada a Drbža

Ahoj příště na místě

Irena Drástalová – Lucka Mertová

Běh na Dívčích hradech
Letošní, již 16., ročník byl výjimečný v mnoha ohledech.

Jednak jsem to měl poprvé na starosti já a ne Pavel, změnila se
měřící technika (byl jsem línej mačkat stopky a tak jsem to dělal s
pomocí počítače) no a taky bylo hrozně moc lidí. Tento ročník měl
zatím asi největší účast - celkem běželo 87 přihlášených běžců.
Sice byly občas protesty co se týče rozvržení kategorií a délek
tratí, ale vzhledem k tomu, že mi nikdo nebyl schopen říci jak by
to správně mělo být tak jsem si to udělal po svém. Všude totiž mají
kategorie od 13 let a my jsme tam měli i 5 leté děti, všude mají pro
ty malé trasu 300m, my můžeme udělat nejkratší 1000m. Ale i přes
tyto protesty bych řekl, že se akce povedla. Taky byly letos
mimořádně povedené koláče (pekárna Kalaš z Bráníka), bohužel
jsem si je ani nestačil vyfotit. No a pak taky byl letos neuvěřitelný
zájem o výsledovku. Zde jsou délky tratí a prvních pět míst:

Muži: 5200m
Václav Zakouřil - USK Praha – 1974 - 0:23:38
Martin Kondrát - OK24 – 1965 - 0:24:08
Petr Kožina – Praga – 1960 - 0:24:51
Miloš Strnad - Loko Beroun – 1953 - 0:24:53
Miloš Šajgal - AC Kablo Kladno – 1962 - 0:25:27

Ženy: 4500m

Vendula Ryšavá – TJP – 1981 - 0:24:30
Helena Matoušková - USK Praha – 1974 - 0:25:13
Jana Kožinová – Praga – 1966 - 0:26:23
Jarmila Němečková - OK24 – 1966 - 0:27:59
Irena Drástalová - SSK Motorlet – 1977 - 0:32:08

Dorostenci starší: 3500m
František Zouhar - AC Praha 1890 – 1982 - 0:14:55
Jan Cihlář - AC Praha 1890 – 1983 - 0:16:44
David Merta - SSK Motorlet – 1983 - 0:19:40
Aleš Rogalewicz – SKASAPA – 1982 - 0:20:50
Zbyněk Vacek - Argo Praha – 1982 - 0:20:59

Dorostenky starší: 3500m
Tereza Klimešová - AC Praha 1890 – 1984 - 0:17:24
Lucka Dvořáková - SSK Motorlet – 1984 - 0:24:31
Míša Čadová - SSK Motorlet – 1984 - 0:29:19
Bára Hartová - SSK Motorlet – 1982 - 0:33:31

Dorostenci mladší: 1750m
Petr Kubín - SSK Motorlet – 1986 - 0:15:21
Tomáš Barok - SK Smíchov – 1986 - 0:15:47
Theodor Vysušil – SKASAPA – 1986 - 0:16:41
Ondřej Zelenka - SSK Motorlet – 1987 - 0:16:44
Martin Major - SK Smíchov – 1986 - 0:17:53

Dorostenky mladší: 1750m
Tereza Šedivá - AC Praha 1890 – 1985 - 0:15:35
Lucka Hradecká –1985 - 0:19:25
Pavlína Brejchová – 1986 - 0:23:37

Žáci starší: 1750m
Radek Brejcha - SSK Motorlet – 1989 - 0:11:17
Jirka Kubín - SSK Motorlet – 1988 - 0:11:20
Martin Čada - SSK Motorlet - 19890:11:27
Vojta Sláma - USK Praha – 1989 - 0:11:28
Michal Růžička - USK Praha – 1988 - 0:11:54

Žákyně starší: 1750m
Tereza Frabšová - Sportovní škola Jeseniova – 1888 - 0:10:30
Kristýna Voženílková - USK Praha – 1989 - 0:12:42
Anna Suchá – SKASAPA – 1989

Žáci mladší: 1000m
Jakub Rádl - AC Kovošrot – 1991 - 0:05:03
Jiří Petrák – Sluníčka – 1991 - 0:06:32
Martin Zelenka – Sluníčka – 1991 - 0:08:21

Žákyně mladší: 1000m
Petra Ječmenová – Sluníčka – 1992 - 0:07:58
Karolína Zemanová – Sluníčka – 1991 - 0:08:03
Kateřina Jandová – Sluníčka – 1991 - 0:09:09

Atletičtí adepti:1000m
Tomáš Zelenka – Sluníčka -  1994 - 0:08:18
Anička Kožinová – Praga – 1993 - 0:08:37
Zuzka Kožinová – Praga – 1996 - 0:12:12

Martin Humpolec

Pěšárna Obrataň 27. – 28. 11. 1999



Tento pěší výlet měl původně být jen na dva dny, ale
protože se Zajícovy přihlásilo ve středu příliš mnoho dětí, jejichž
rodiče měli zájem na tom aby byl výlet pouze na sobotu, dostal
Ráďa, který výlet připravoval, příkaz aby vyhověl oběma
požadavkům. Jelo se tedy jak na jeden tak také na dva dny.

Náš sraz byl po sedmé hodině na nádraží Praha Vršovice.
Malých co jeli jen na sobotu bylo požehnaně, na dva dny jsem jel
však jen já, Ráďa, Zajíc a Kečup. Lístek na vlak jsme si koupili až
do Odrataně, pro lidi zeměpisu neznalé – je to asi 20km na východ
od Tábora, kde jsme měli přestoupit na úzkokolejku, kterou jsme
měli pokračovat dál. Při přestupování v Táboře se nám však stala
nemilá věc. Nejprve jsem ve vlaku málem zapomněl jídlo v tašce
pro lidi co jeli na dva dny. Vrcholem všeho však bylo, že nám před
nosem ujel motorák, kterým jsme se měli svést do Obrataně a poté
dál úzkokolejkou do Kamenice nad Lipou. Rozhodli jsme se tedy,
že pro časovou náročnost nebudeme čekat na další spoj, ale že
vyrazíme přímo z Tábora směrem k vesnici Černovice, odkud byl
původně plánován odjezd malých dětí na Prahu. Prošli jsme tedy
cestou kolem hřbitova a planetária hledat turistickou značku po
které jsme pokračovali dál. Šli jsme po cestách i v lese, po loukách
i po silnicích. Po obědě nám však již bylo jasné, že do původního
cíle malý nedorazej, protože jejich tempo chůze neustále uvadalo.
Po druhé hodině odpolední to již Ráďa naplánoval do
Chýnova, nejbližší vlakové zastávce, kam jsme také před čtvrtou
dorazili. V půl páté již děcka nasedali na vlak směrem na Prahu.
Zajíc měl černé svědomí, protože nejel s nimi, vůdcovství proto
svěřil Lucce s Míšou, které byly v daný okamžik nejzodpovědnější
a tudíž byla vysoká pravděpodobnost, že děcka v pořádku dorazej.
Přesto jsme si neodpustili pár vtípků na jeho adresu, například že
děcka posbíráme po nádražích sami, až se budeme v neděli vracet.
K přenocování jsme zvolili okraj paseky asi dva kilometry za
Chýnovem. Voda sice byla až na druhé straně paseky, nějakých
200metrů a musela se trochu hledat, ale byla a to bylo důležité.
Všicí čtyři jsme spali pod širákem, k večeři jsme měli polévku a
buřty z jednoho žižkovského řeznictví, které však kluci patřičně
neocenili. Zapili jsme to čajem. Noc byla krásná a poměrně teplá.

Ráno jsem vstával zase jako poslední. Zajíc již měl hotový
čaj a namazaný chléb se sýrem. Po snídani jsme zabalili věci a
vyrazili jsme směrem k silnici pod lesem. Přešli jsme železniční
trať a skrz les jsme mířili do vesnice Pořín. Všichni jsme se shodli
na tom, že je to přímo ukázková česká vesnice: některé baráky
byly opraveny, většina však stála za prd, zpoza plotu na nás
štěkalo několik ratlíků, jakýsi pražák myl svoje nové auto, na
jedné zahradě se sušilo prádlo tak po prababičce, po silnici projelo
staré embéčko, na návsi byla zaparkovaná vejtřaska, zemědělské
stroje u statku pamatovali rakouské mocnářství, také počasí všem
těmto „barvám“ nahrávalo - bylo pošmourně jasno a zdálky bylo
slyšet zvuk cirkulárky. Prošli jsme kolem božích muk, přes kopec
kde přebírali lesníci pokácené stromy moderní technikou,
evidentně dotovanou odkudsi z rakouska, nebo německa, přes pole
k rybníku, kde jsme si v klidu dali oběd. Po dobrém obědě jsme se
vydali k vesnici Křeč. Za vesnicí v lese jsme cestou viděli početné
stádo divokých prasat. Než jsme se z toho vzpamatovali měl již
Kečup vyhlédnutý vhodný strom na který hned začal šplhat. Pak
jsme již přešli pole a po zelený jsme se dostali až do Černovic.
Tam nás šokoval Zajíc svým vyprávěním, že už tu jednou byl
s kamarádama z učňáku, že tu prolejzali zdejší hospody, že v jedný
rozflákali nějakej půllitr, až se porvali s místníma na hrázi rybníka
a nakonec se dotáhli nalitý do kempu za vesnici kde nocovali. My
jsme na něj koukali jak na zjevení, ale Zajíc nás vzápětí přesvědčil
tím, že nás bez problémů s navigací přivedl k jedné z oněch
hospod. Po řádném občerstvení jsme již šli přímo na nádraží,
odkud nás úzkokolejná mašinka svezla až do Obrataně. Odtamtud
jsme již jeli přímo do Tábora a pak přímo na Prahu.

Škoda jen, že nás na ty dva dny nejezdí víc.

Pavel Drbal

Okénko hospodáře
Vážení členové oddílu,
Výjimečně se stalo, že k Vám prostřednictvím tohoto

článku nepromlouvá náš vrchní účetní Jarin, ale já jelikož jsem
jím byl o toto požádán. Jarin má totiž nyní  plnou hlavu starostí
zejména jak prosadit na Jednotě náš napjatý rozpočet na příští
rok, což není žádný med. Navíc mu byla v jeho zaměstnání
svěřena důležitá funkce (má již dva mobilní telefony). Důvěrné
prameny hovoří o tom, že se stal vedoucím jisté nečesky mluvící
pracovní skupiny, která má za úkol „domlouvat“ ekonomickým
úsekům cizích firem s kterými jejich společnost počala
obchodovat, avšak narazila na problém s jejich platební
morálkou, která se jaksi „zasekla“. Jarin mi to sice jednou
vysvětloval, obávám se však, že jsem to zcela nepochopil. To mu
ale nevadilo, důležitější pro něj totiž bylo, že mám dobré
kontakty s firmami obchodujícími s hutním materiálem. Ihned po
mě totiž chtěl adresář firem, jejichž hlavním obchodním artiklem
jsou traverzy, sudy a pletivo.

Ale k věci. Protože stále není schválen náš rozpočet na
příští rok (dle vzoru naší vlády), neví se proto také přesná částka
příspěvků. Téměř jisté však je, že se zvýší, předpokládáme že v
průměru o 10%. Schválenou a vypočítanou výši vašich příspěvků
obdržíte poštou, nejpozději však do konce ledna. Příspěvky pak
budou muset být zaplaceny do konce února. Za každý další
započatý měsíc bude účtována přirážka ve výši 10% z částky
příspěvků. Platbu budete moci provést buď převodem na náš
účet, nebo u Jarina v hotovosti. Počet brigádnických hodin
zůstává stejný – 6. Těchto brigád jsou zproštěni členové oddílu
nad 60let věku, (domníváme se, že už se v životě napracovali až
dost), Sluníček (tj. dětí které ještě nehodláme prací kazit) a dětí
z TOM kteří si brigády napracují v rámci některého středečního
tréninku pod vedením Zajíce. Penále za neodpracované
brigádnické hodiny se zvyšuje na 400,-Kč.

Jarin je k dispozici kromě již několikrát uvedeného čísla
do zaměstnání 02/67205244 i na  čísle 0603/954137 či e-mailu
jaresj@fotoworld.cz. To je tak vše co jsem Vám měl
prostřednictvím Občasníku vzkázat a nezapomeňte, že příspěvky
jsou peníze z kterých naše loděnice funguje a jejich případným
neplacením ubližujete jen sami sobě.

Pavel Drbal

Akce a zájezdy:
I letos pojede skupinka nadšenců 25. 12. na Vánoční sjezd
nějaké české řeky. Letos by to měla být Sázava, ale definitivní
rozhodnutí samozřejmě padne, až před samotným odjezdem dle
aktuálního stavu vody. Pojede se na pramicích, rum a cukroví
bude vítáno.

Drbža + Zajíc

Podmínky na účast na zájezdech

mailto:jaresj@fotoworld.cz


1. Zálohu ve výši nejméně 50% z ceny zájezdu je zapotřebí
zaplatit nejpozději ve středu před zájezdem, není-li dáno jinak.
2. Při nedostavení se na zájezd se vrací pouze 50% z ceny zájezdu,
při předložení potvrzení od lékaře se vrací celá zaplacená částka.
3. Každý čtvrtý zájezd, kterého se zúčastníte v daném kalendářním
roce je zvýhodněn slevou ve výši 20% - netýká se členů TOM.
4. Při dostavení se na zájezd bez předchozího ohlášení se účtuje
přirážka 50,-Kč, čas srazu platí zároveň jako čas ohlášení se u
vedoucího zájezdu.

Zájezd na hory - Vrchlabí 15. - 16. 1.
První zájezd v novém roce a jede se lyžovat. Namíříme to směrem
na Vrchlabí, kousek od něj jsou v mapě takové pěkné sjezdovky a
běžecké terény. Ubytování budeme v rekreačním středisku Liščí
farma v pěkný chatičkách po čtyřech, takže tady bude něco
soukromí. Sprchy a toalety jsou kousek od chatiček, člověk si tady
může sám uvařit (ale zase tady prý není nádobí), nebo si zajít do
restaurace. Opět je zapotřebí si s sebou vzít spacák.
Odjezd bude opět v 6:15, odkud to se uvidí (buď I.P.Pavlova nebo
loděnice).
Ceny : členové: 350Kč

nečlenové: 400Kč
členové TOM (včetně jídla): 400Kč
příplatek za povlečení: 70Kč

Vedoucí zájezdu: Martin Humpolec, tel: 72767620
(Vzhledem k předpokládanému zdražení dopravného, tyto ceny
nemůžeme stoprocentně zaručit.)

Zimní tábor TOM – Vítkovice 29. 1. – 6. 2. 2000
Kurz je zaměřen především na běžecké lyžování. Výcvik na
běžkách, ale i sjezdovkách bude přizpůsoben fyzickým a
technickým možnostem. Děti si v chatě vaří a topí sami. Přihlásit
dítě na lyžařský výcvik je nutné co nejdříve,  počet účastníků
zájezdu je omezen. Přihlášky se budou rozdávat ve středu 22. 12. a
5. 1. Datum: 29. 1. - 6. 2. 2000
Místo: Vítkovice v Krkonoších - chata SSK Motorlet
Cena zájezdu: 1200,-Kč
Vedoucí zájezdu: Martin Kraml - Zajíc, tel: 72761721

Zájezd na hory - Rynoltice 12. - 13. 2.
Další zájezd míří do Rynoltic. Namíříme to směrem na Liberec a
odtud je to kousek do Rynoltic. Lyžovat se bude na Ještědu, takže
to snad bude fajn. Sprchy a toalety jsou k dispozici, ale nedá se
tady vařit. Takže opět je k dispozici polopenze za 60Kč. Tady je
snad povlečení k dispozici zdarma, takže se člověk nebude muset
tahat se spacákem.
Odjezd bude opět v 6:15, nejspíše z I.P.Pavlova.
Ceny:  členové: 350Kč

nečlenové: 400Kč
členové TOM (včetně jídla): 400Kč
sleva pro členy KČT: 30Kč
příplatek za polopenzi: 60Kč

Vedoucí zájezdu: Martin Humpolec, tel: 72767620
(Vzhledem k předpokládanému zdražení dopravného, tyto ceny
nemůžeme stoprocentně zaručit.)

Nácvik eskymáků v Suchdole
Rozhodli jsme se, že v příštím roce budeme sami pořádat nácvik
eskymáků v bazénu vysokých škol v Suchdole. Cena za vstup do
bazénu bude cca 100,-Kč za dvě hodiny. Vzhledem k omezenému

přípustnému počtu lodí v bazénu a při předpokládaném počtu 20
lidí  budete v lodi půl hodiny. Ti z vás kteří si přijdou jen
zaplavat, budou mít vstup levnější. Vzhledem k tomu že jsme
podobnou akci doposud nepořádali, je možné, že proběhnou v
organizaci výcviku nějaké změny, v případě malého zájmu i
zrušení akce, naopak při velkém zájmu (při větším počtu plavců)
můžeme nácvik o hodinu prodloužit. Vše se pozná až po první
akci. K dispozici bude 7 plastových lodí - 5 kajaků a 1 singl.
Pádla a špricky jsou zajištěny. Vstup je dovolen pouze v
plavkách  - žádné neoprény.
Krytý bazén v Suchdole je proto zamluven na dny:
8. 1. od 13 do 15 hodin
5. 2. od 15 do 17 hodin
4. 3. od 15 do 17 hodin

Martin Kraml - Zajíc., tel:72761721
Martin Humpolec - Humpa, tel:72767620

Informace…
Známky do legitimací KČT pro děti TOM budu od ledna
vydávat a nalepovat do přinesených průkazek. Přineste mi je
prosím co nejdříve, aby bylo možno čerpat slevy na ubytování.

Martin Kraml - Zajíc

Brigády v loděnici si budete moci oproti minulým létům
odpracovat po domluvě s organizátorem brigády i některé pátky
před zájezdem na vodu. Povinností každého člena však zůstává,
aby si odpracoval celkem 6 brigádnických hodin, což v praxi
znamená dva pátky.
Večer si můžete opéct buřty, přespat v loděnici, ráno v pohodě
navázat a odjet na zájezd.

Martin Kraml - Zajíc

V zimních měsících bude loděnice uzavřena. V případě, že
potřebujete z loděnice nutně něco odvést, popřípadě přivést je
možné tak učinit po domluvě s vlastníkem klíčů od loděnice.
Klíče od loděnice však v žádném případě nebudou půjčovány!
Vlastník klíče loděnici pouze odemkne a po odchodu člena ji za
ním opět zamkne.
Vlastníci klíčů:
Radek Douděra: 72742374
Martin Kraml: 72761721
Martin Humpolec: 72767620
Jiří Jareš: 426219, 0603 954137
Pavel Drbal: 72762157
Jan Dvořák: 4288272
Pavel Kárník: 756198
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